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Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej w Cerekwicy 
Cerekwica, ul. Przybrodzka 1, 62-090 Rokietnica 
 

 

PROTOKÓŁ NR 4 

z posiedzenia online Rady Rodziców działającej przy Szkole Podstawowej w Cerekwicy 

z dnia 04 lutego 2021 roku 

 

 

1. Prowadzący zebranie online: Przewodniczący RR Pan Łukasz Wieczorek 

2. W zebraniu uczestniczyło 19 osób. 

3. Nazwisko protokolanta: Sekretarz RR Pani Ilona Staszak. 

 

Porządek zebrania: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Omówienie wsparcia funduszu samorządowego. 

3. Sprawy różne. 

  
 

Ad. 1.  

 Przewodniczący RR Pan Łukasz Wieczorek przedstawił porządek zebrania online, który został  

przyjęty przez obecnych. 

 

Ad. 2.  

  Na posiedzeniu omówiono prośbę od nauczycieli o wsparcie Projektu funduszu 

samorządowego w kwocie 1500zł przez Radę Rodziców. 

Z inicjatywy nauczycieli powstał pomysł o stworzeniu funduszu samorządowego, z którego 

mogliby korzystać uczniowie wg stworzonego do tego projektu regulaminu. Byłby to rodzaj grantu, o 

który samorząd mógłby się ubiegać. Tak jak w innych funduszach/grantach, uczniowie napisaliby 

projekt/wniosek z uzasadnieniem, budżetem, harmonogramem itp. Powołana byłaby Komisja (np. 

Dyrekcja Szkoły, przedstawiciel nauczycieli, przedstawiciel Rady Rodziców), która po 

przeanalizowaniu zgłoszonych wniosków udzieliłaby zgody na  realizację danego pomysłu.  
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Uczniowie mogli spożytkować fundusze na konkretny, namacalny cel związany ze zmianą 

przestrzeni szkolnej. Celem funduszu byłoby uatrakcyjnienie przestrzeni szkolnej, czyli taka 

inwestycja, z której skorzystaliby wszyscy uczniowie. Dodatkowo byłby to projekt edukujący uczniów, 

w jaki sposób ubiegać sie o granty, jak wypełniać tego rodzaju wnioski, jak zaplanować budżet. 

Rodzice z Rady Rodziców przedyskutowali powyższą propozycję projektu i podczas spotkania 

przeprowadzono głosowanie online. Wypowiedzieli się przedstawiciele wszystkich klas i jednogłośnie 

zatwierdzono wsparcie przez Radę Rodziców powyższego Projektu funduszu samorządowego.  

Ad. 3.  

  Sprawy różne: 

 Organizacja Dnia Dziecka -  na spotkaniu online poruszono temat organizacji Dnia Dziecka.  

W związku z sytuacją pandemiczną Rada Rodziców zdecydowała, że w tym roku nie będzie 

organizowana wycieczka, natomiast zostaną zaplanowane aktywności dla uczniów w szkole i na 

terenie wokół szkoły. W tym temacie zostanie jeszcze zorganizowane spotkanie bliżej terminu 

czerwcowego, aby ustalić organizację atrakcji na ten dzień, z zachowaniem wszelkich zasad 

bezpieczeństwa i obowiązujących obostrzeń . Rada Rodziców zbiera pomysły jak uatrakcyjnić 

dzieciom ten dzień. Pojawiły sie pierwsze propozycje jak: kino plenerowe, lody, zabawy 

sportowe na powietrzu.  

 

Na tym zakończono spotkanie online Rady Rodziców SP Cerekwica. 

Protokołowała: Ilona Staszak 

 
 
 
Załączniki: 
 

1. Lista obecności na spotkaniu. 
 

 


